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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 13090 din 11.07.2024 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 11 iulie 2024 
  
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU,               

 Stimaţi colegi,            
 Doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (3) din O.U.G. nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziția 
Președintelui Consiliului Județean nr. 114 din 10.07.2024, a fost convocat Consiliul 
Judeţean Sălaj în şedinţă extraordinară de îndată, fiind stabilită desfăşurarea acesteia 
prin intermediul platformei Zoom.    

La şedinţa de azi, sunt prezenţi on-line 26 consilieri, plus Președintele 
Consiliului Județean, absenţi fiind domnul Dimitriu Alexandru, domnul Iepure Ioan-
Viorel, doamna Irimiea Anca-Manuela și domnul Vincze Ioan. 

                                                          * 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
Supun la vot ordinea de zi :  
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

 
Cu 27 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre privind „Înființare structură de sprijin a afacerilor în 
județul Sălaj”. 

2.  Proiectul de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile din domeniul 
public al Comunei Hereclean şi administrarea Consiliului Local al Comunei 
Hereclean, în domeniul public al Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean 
Sălaj. 

3. Diverse.  
* 

                                         *          * 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea proiectului „Înființare structură de sprijin a afacerilor în județul Sălaj”, 
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o invit pe dna. consilier SOUCA VALENTINA-LUCIA să prezinte raportul de 
avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dna. SOUCA VALENTINA-LUCIA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea proiectului „Înființare structură de sprijin a afacerilor în județul Sălaj”. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 90 
* 

                                                         *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

solicitarea trecerii unor imobile din domeniul public al Comunei Hereclean şi 
administrarea Consiliului Local al Comunei Hereclean, în domeniul public al 
Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, o invit pe dna. 
consilier SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dna. SIMONFI MARIA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate    

*                          
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, cu precizarea că pentru adoptare sunt 
necesare voturile a 2/3 din membrii consiliului: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
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Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat Proiectul de hotărâre privind 
solicitarea trecerii unor imobile din domeniul public al Comunei Hereclean şi 
administrarea Consiliului Local al Comunei Hereclean, în domeniul public al 
Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 91 

* 
                                                        *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
3. Diverse 
Dacă la diverse cineva are de ridicat vreo problemă? Vă rog. 
Dl. ARDELEAN GHEORGHE 
Am eu o problemă, domnule Președinte. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog, domnule Ardelean. 
Dl. ARDELEAN GHEORGHE 
Nu știu, dacă ne aude domnul director de la Compania de Apă, ce se întâmplă 

(că îl întreabă cetățenii) cu apa? De ce nu avem apă pe aceste sate, comune? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog frumos, sunați-l în particular, domnule Ardelean, că vom prelungi 

discuțiile noastre și iar o să ne politizăm, nu dumneavoastră. Eu vă înțeleg, dar puteți 
suna și să-l întrebați ce se întâmplă, că nu e la Compania de Apă discuția noastră, că 
este aici la Consiliul județean. 

Dl. ARDELEAN GHEORGHE 
Am înțeles. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Cum vreți dumneavoastră, este o recomandare, dar puteți să îl întrebați, nu am 

nimic, dar puteți să îl întrebați și direct. 
Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Președinte, lăsați pe domnul Zaharia să ne spună pentru că sunt mai 

multe persoane care așteptăm un răspuns, cât de cât ne poate informa pe scurt și la 
obiect. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Bine. Atunci transformăm Consiliul județean în Compania de Apă, cum vreți 

dumneavoastră domnule Panie. Vă rog domnule Zaharia, dacă vreți să răspundeți. 
Dl. ZAHARIA MARCEL-CLAUDIU 
Da, vă rog. Bună dimineața, domnule Președinte, stimați colegi. Din punct de 

vedere al debitelor pe care noi le vehiculăm de la stația Vârșolț, cantitățile de apă sunt 
suficiente, însă în această perioadă extrem de călduroasă, suprapusă peste o secetă 
pedologică, deoarece în luna mai-iunie am avut secetă, cel puțin în zonele rurale, în 
zonele cu locuințe, case particulare există un supraconsum. Supraconsumul se 
datorează udării gazonului, udării grădinilor, alimentării cu apă a animalelor 
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domestice și așa mai departe. Din acest motiv în zonele rurale pe care noi le-am 
anunțat că avem program de apă, sau am sistat furnizarea serviciului. În acest sezon 
noi nu putem furniza deoarece capacitatea, dimensiunea conductelor nu a fost 
calculată pentru așa ceva. Alimentarea cu apă se face pe baza unor normative, care nu 
prevăd situații de acest gen și atunci noi am anunțat din timp și odată cu factura de 
apă, pe site-ul companiei, prin mijloace mass media, am informat cetățenii să nu 
folosească apa în alte scopuri decât cel menajer. Din păcate în zona rurală și chiar și 
în municipiul Zalău și în orașe, în perioada nopții cetățenii din păcate încontinuu își 
udă gazonul, își udă grădinile, consumă apă în alte scopuri decât pentru cel care este 
destinat, adică consumului casnic, Așadar în această perioadă în care sunt călduri 
foarte mari am făcut un apel la cetățeni să consume apa în mod rațional, iar în măsura 
în care dânșii înțeleg acest lucru și noi refacem stocurile de apă, vom furniza apă la 
program după care vom reveni la normal, însă totul depinde de consumatorii noștri. 
Chiar dacă vom avea aducțiunea de la Cluj, vom avea 5 aducțiuni, dacă noi ca și 
consumatori nu folosim apa în mod rațional nu vom avea totdeauna, 24 de ore din 24, 
în orice colț al județului Sălaj. Apelul nostru este, consum rațional, apa este 
suficientă, însă în această perioadă trebuie să avem grijă de ea. Referitor la orele la 
care noi vom reveni cu furnizarea serviciului, îi rugăm pe cetățeni să urmărească pe 
site-ul Companiei de Apă, acolo publicăm și anunțăm.  

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Domnule director, pot să intervin și eu? Nu ar fi bine să faceți dumneavoastră o 

conferință de presă la Compania de Apă și să nu folosiți site-ul Consiliului județean 
pentru a explica aceste lucruri pe care trebuie să le explice Compania de Apă și să-l 
rugați și pe domnul Neamțu, de la Cluj, cel care a preluat, inclusiv infrastructura de 
apă din județul Sălaj să vină și să țină o conferință de presă, dumnealui, Compania de 
Apă, nu Consiliul județean. Considerați că noi, consiliul județean suntem răspunzători 
pentru activitatea dumneavoastră de la Compania de Apă? 

Dl. ZAHARIA MARCEL-CLAUDIU 
Bineînțeles că noi, Compania de Apă trebuie să comunicăm. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog frumos să faceți o conferință de presă și să chemați pe toți oamenii și 

doritorii de a afla informații la dumneavoastră la Compania de Apă și să nu folosiți 
ședințele Consiliului județean pentru a da informații despre o companie, care nu 
aparține Consiliului Județean Sălaj și unde noi, Județul Sălaj prin asociația pe care o 
avem suntem 0,5% pentru că am fost vânduți către Județul Cluj, care din păcate a 
făcut din instalația noastră de apă ce a făcut și investițiile pe care trebuia să le facă 
aici pe parcursul 20 de ani, schimbarea acestei conducte din oțel care este colmatată 
și care se sparge în fiecare an în 200-300 de locuri, ne dă bătăi de cap. Poate noi vom 
fi mai deștepți decât alții care au fost înaintea noastră și o să ne unim forțele, toți 
consilierii județeni, sunt sigur că o să găsim fonduri să rezolvăm și noi această 
problemă a infrastructurii de apă și o să vă rog pe toți să fiți de acord să avem o 
ședință în care să dezbatem situația care va fi ulterioară recepției acelei conducte de 
aducțiune de la Tarnița, pentru că deja se vehiculează și știu că nu depinde de 
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Consiliul județean, dar o să vă rog pe toți să susținem acest punct de vedere să nu 
desființăm sursa de apă de la Vârșolț, să rămâne o sursă alternativă, să găsim soluții 
prin care să menținem acel lac de acumulare doar pentru apă potabilă și să nu-l 
transformăm în altceva. Vă mulțumesc. Dacă sunt alte discuții pe marginea ședinței 
noastre sau interesului pe care putem să-l rezolvăm, noi Consiliul județean. Nu sunt. 

Nemaifiind alte puncte înscrise pe ordinea de zi, declar închise lucrările 
şedinţei de azi. 

 
   PREȘEDINTE, 

                      SECRETARUL GENERAL        
Dinu Iancu  - Sălăjanu                                      AL JUDEȚULUI, 

      
                          Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 

 
 
 
 
 
 
 
 
Consilier juridic: 
Seres Judith-Réka-  1 ex 

 
 


